
                                         Z á p i s 
 

ze V. zasedání Zastupitelstva MO Ústí nad Labem – Severní Terasa,  
které se konalo dne 21. října 2019 od 15:00 do 16:00 hodin v zasedací místnosti  

ÚMO Ústí nad Labem – Severní Terasa, Stavbařů 2823/2, Ústí nad Labem 

 
 

Přítomno:  12 členů ZMO 
 
Omluveni: Bc. Dufek, Mgr. Vlach, Mgr. Ševcovic 
 
Hosté: vedoucí odborů ÚMO - Ing. Kopřivová, p. Štajner 
   
V. zasedání ZMO zahájil Jaroslav Šimanovský, starosta MO ÚL – Severní Terasa   
 
Zapisovatelkou byla určena paní Jitka Jelínková. 
 
Návrhová komise byla schválena ve složení:  
                   Paní Pechová, Ing. Arch. Oslej, pan Kolář 
 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni: pan Tom Nestoroski a paní Jitka Parýzková 
 
 
Hlasování :  12 – 0 – 0  (pro – proti – zdržel se) 

 

 
Program: 
1.  Zahájení 
2.  Volba návrhové komise 
3.  Kontrola plnění usnesení - ústně   
4.  Nabytí majetku vestavby NP v obj. halových garáží Cíl 
5.  Návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu MO ÚL - ST na rok 2019    
    (dotace MPSV na výkon sociální práce UZ13015) 
6. Různé 
7. Dotazy 
8. Diskuze 
9. Závěr 
 
 
Takto předložený program byl schválen. 
 
Hlasování :  12 – 0 - 0 
 
 
 
K bodu č. 3 
Mgr. Petr Vlasák, tajemník ÚMO, přednesl zprávu o plnění usnesení Zastupitelstva MO. 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání  
Usn. 31/5Z/19 
b e r e  n a  v ě d o m í      zprávu o plnění usnesení ZMO. 
 
Hlasování :  12 – 0 - 0 
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K bodu č. 4 
Společnost Teldatcom, s.r.o. v roce 2011 provedla generální opravu našeho objektu k 
zajištění provozuschopnosti své provozovny coby nemovitosti, což mělo dopad i 
do zhodnocení majetku MO ÚL – ST, jako pronajimatele a to s naším souhlasem. Mezi 
pronajímatelem a nájemcem bylo ujednáno Dodatkem č. 4 k nájemní smlouvě uzavřené 
dne 10. 06. 1996: Po odbydlení investice, po dobu 94 měsíců, bude vestavba 
převedena do majetku Statutárního města. Nyní byl členům ZMO předložen materiál o 
nabytí této vestavby do našeho majetku. 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání   
Usn. 32/5Z/19 
s c h v a l u j e              nabytí majetku vestavby nebytových prostor v obj. halových  
                                      garáží Cíl za zůstatkovou hodnotu 1.000,- Kč od společnosti  
                                      Teldatcom, s.r.o. dle důvodové zprávy 
 
Hlasování :  12 – 0 - 0 

 
 
K bodu č. 5 
Dne 23.9.2019 byla našemu MO usnesením RM ÚL č. 567/26R/19 schválena 
účelová neinvestiční dotace, poskytnutá z MPSV na výkon sociální práce ve 
výši 756,94 tis. Kč. Tato dotace je účelově vázána na výkon sociální práce. Z tohoto 
důvodu byl členům ZMO předložen návrh na úpravu rozpočtových opatření ve 
schváleném rozpočtu MO ÚL – ST  na rok 2019. 
„Finanční výbor materiál projednal a doporučuje jej členům ZMO schválit.“ Sdělil 
předseda Finančního výboru Ing. arch. Oslej 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání   
Usn. 33/4Z/19 
s c h v a l u j e        rozpočtové opatření – dotace na výkon sociální práce 

zvýšení příjmové položky 4116 UZ 13015 o částku 756.940 Kč 
a její zapojení do výdajových neinvestičních položek následovně: 

                              - zapojení na výdajovou PPR308/H000346 - MZDY SOC.PRAC - 
UZ 13015 ve výši 564.881 Kč 

                              - zapojení na výdajovou PPR 308/H000347- SOC.POJ. NA 
SOC.PRAC - UZ 13015 ve výši 141.220 Kč 

                              - zapojení na výdajovou PPR 308/H000348- ZDR.POJ. NA 
SOC.PRAC - UZ 13015 ve výši 50.839 tis. Kč 

 
Hlasování :  12 – 0 - 0 
 
 
 
K bodu č. 6 – Různé 
Pan starosta Šimanovský  
- navštívil komunitní zahradu Žížala 
- 12. a 13. září se konala schůze výboru SMČO městských obvodů, kterého jsem   
  členem. „Doporučili jsme SMO ČR šestileté volební období a volby realizovat v jeden    
  den.“ 
– všechny přítomné srdečně pozval na blížící se akce: 30.10. Halloween – strašení    
  Laguně, 12.12. lampionový průvod, 1.12. Rozsvícení Vánočního stromu, 28.2. II. ples  
  Severní Terasy 
– změna termínu ZMO: z důvodu stejného termínu se Zastupitelstvem města ÚL 
Paní Pechová s paní Ing. Šamsovou vyslovily poděkování od občanů za řešení jejich 
připomínek a podnětů. 
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K bodu č. 7 – Dotazy 
Podněty z řad veřejnosti: 
 
Komunikace v ulici Kočkovská (vybudování chodníku), parkování u pomníku 
v křižovatce s ulicí Na Kopečku.  
Přišel Mgr. Vlach a Mgr. Ševcovic. 

- jedná se o komunikaci v majetku Kraje 
- (parkování v křižovatce) dle zákona je parkování v křižovatce zakázané 
- návrh na zjednosměrnění ulice Severní, pravděpodobně neschválí PČR (ul. 

Severní je ve správě MmÚ) 
- existuje studie (je již velmi stará) pro vybudování chodníku od ulice Jizerská 

k ulici Na Kopečku, za předpokladu posunutí plotů po levé straně směrem na 
Chuderov (byl vysloven nesouhlas majitelů pozemků)  

 
Návrh na zřízení Sboru dobrovolného hasičského Severní Terasa 

- bohužel nejsou zde vhodné prostory pro zřízení hasičárny 
- pan starosta Šimanovský 

- jednal se spol. Barons o odkoupení jejich zchátralého objektu (prodejní cena   
  byla stanovena na 6,5 mil. Kč, rekonstrukce 4 mil. Kč) 
- jedná o dotaci s MmÚ pro tento projekt 
 

 
 
 
 
                                    Závěr zasedání v 16.00 hodin 

Příští zasedání ZMO ÚL - Severní Terasa  -  18. prosince 2019 od 12.00 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
......................................................        ………..….......................................                         
Jaroslav Š i m a n o v s k ý     Bc. Pavel   D u f e k                                                  
Starosta městského obvodu                        Místostarosta městského obvodu  
Ústí nad Labem – Severní Terasa  Ústí nad Labem – Severní Terasa   
 
  
 
Ověřovatelé zápisu:  pan Tom Nestoroski    ............................ 
 
 

paní  Jitka Parýzková  ............................. 
   
 
Zapsala: Jitka Jelínková, sekretariát Tajemníka ÚMO ........................... 
 
V Ústí nad Labem dne  23. 10.  2019 


